

Protokoll Agilitysektionen 250310

Närvarande: Elin Fahlander, Sofie Uppman Bruce, Agnes Djurberg, Cecilia Ernvik, Paul Mäkinen, Alice Johansson, Alva Lidebjer

Fixargrupp (Sandra, Alva, Ola, Sten, Lasse, Anton)
Uteplan och träningshall (Cissi, Agnes, Alice)
Aktivitetsgrupp (Elin, Sofie, Paul, Mathilda)

- **PÅGÅENDE: Reklamera / laga A-hinder** Sandra, Paul
Klart! Galican har godkänt reklamationen och ska skicka en list.
- **PÅGÅENDE: Hindersäckar tvättas av, fylles och rosa tejpas med antiglidtejp** Sofie
Tejpandet är klart! Det är de blå säckarna som behöver tvättas, dem tar vi vid hinderflytten. [Att göra-lista finns här.](#)
- **PÅGÅENDE: Inköp av digitalt kösystem** Paul
Klart! Det har kommit också! Vi testar det på nollklassen
- **PÅGÅENDE: Beställa nya plathinder (beslut sep-24)** Paul
Kontakt med Bing är initierad, samfrakt med BK. 32 euro/paket - 5 hinder är till LBK. Vi försöker få till med fullmakt att lämna hindrena med direktleverans utanför hallen. Paul kollar med Rolf med allt om VAT tax-nummer.
- **PÅGÅENDE: Schema för balansveckor -** Sofie, Paul
Vi stryker denna då styrelsen framöver ska ansvara för det. Dock lägger vi till datum fram till hinderflytt.
- **NY PUNKT: Laga slalompinnar (Fredrik Rydén)** Elin
Vi har skickat iväg en avsågad pinne till Fredrik som ska 3D-printa en lagningsbit. Om det inte funkar köper vi nya då många av våra slalompinnar är trasiga.
- **NY PUNKT: Nya kilar till balansen** Agnes
Agnes ska göra en ritning. Vi vill ha det i samma material som de gamla.
- **NY PUNKT: Olivia kollat upp balans med hjul**
På sektionsmötet åtog jag mig att igen kolla med leverantören för balansen om möjligheten till hjul. Här är svaren jag fick. Skickar även detta till styrelsen. I dagsläget finns ingen möjlighet att ha höj och sänkbara ben och hjul på balansen samtidigt. Det har varit tal om att försöka hitta en lösning men min kontaktperson vet inte om det arbetas med just nu eller om det ens planeras att arbetas med framöver. Det finns ju såklart ett alternativ att man köper in hjul och har hjulbenen monterade under innesäsong och höj och sänkbara ben under utesäsongen. Är nog inte så svårt att byta.

- **PÅGÅENDE: Kurs för Tobias 8/6 Cissi**
Kursen är på gång. Måste ha svar om hans kostnader innan nästa möte. Det blir en tävlingskurs för klass 2-3.
- **PÅGÅENDE: Regelrevideringsmöte Cissi**
Klart! Det gick bra! Runt 10 pers kom. Det blev bra diskussioner och synpunkterna är inskickade.
- **PÅGÅENDE: Agilitydygn 16/3 Elin**
Klart! Fullbokat, kassör kontaktad för betalningskontroll

Inför nästa säsong vill vi förbättra följande saker gällande agilitydygn:

- Vi har hört önskemål om fler olika nivåer på bana
 - Det är för få tider, det bokas upp på nolltid
 - Vårt förslag är fredagkvällar och att sedan låta banan stå under lördagen som sedan plockas bort på lördag kväll.
 - Agilitydygnet ska inte vara helger då det är Sabinakurs framöver.
- **PÅGÅENDE: Nollklass 26/3 Sofie, Paul, Alice, Agnes**
PM: **Mathilda**
Checklista påbörjad av Elin - ifylles av ansvariga för tävlingen, se ovan.
Vi behöver fler funkisar - ansvariga tar kontakt med de som anmält sig frivilligt.
 - **PÅGÅENDE: Ungdomsträningar Alva, Alice**
Mars 23/3
April - vi bokar inte in något datum
Utesäsong - vilket upplägg vill vi ha? Fundera till nästa möte.
Lägga till elvaåringar i ungdomsträningar! Och att man måste vara medlem.
 - **NY PUNKT: Östgötamästerskapet Elin, Sofie,**
Datum: 23-24/8 ELLER Larsa i 29/11
Domare: Tobias Digréus + inköpta banor?
Sponsring: förslag?
BlåbärsKM & blåbärs UDM hemmaplan nån kväll under aug/sep
ÖM & KM & UDM öppen i Larsa
 - **NY PUNKT: Hinderflytt**
Vi anser att det är för tidigt att flytta ut balansen 6/4 som det är sagt enligt balansschemat i hallen. Vi kollar med styrelsen om det funkar att den står uppe igen under påskveckan och sedan bärs ut vid hinderflytten antingen under påsken eller veckan efter. Vi kommer ha en inofficiell hinderflytt under påsken och en officiell där förslaget på datum är 26/4.

- **NY PUNKT:** Ansöka om tävlingar nästa år / planera tävlingsåret
Motivationen finns inte i sektionen att arrangera officiella tävlingar. Vi känner oss motarbetade och glöden finns inte där längre. Vi kommer troligen arrangera blåbärstävlingar och liknande kommande år, eventuellt samarbete med LBK istället.
- **PÅGÅENDE:** Bussresa till VM i Kalmar
Vi lägger ner den idén.
- **PÅGÅENDE:** Titta på livesändningar SM, EO, WAO, USM, LLU, Junior-VM, VM
Elin
 - Lägga till i årshjul
 - Klubben kan köpa ett konto för att visa det
 - Agilityplay
- **PÅGÅENDE:** Formulera förslag på underlag för beslut gällande träningstid som tack för sektionsarbete **Cissi**
Avslaget från styrelsen, men Cissi formulerar ett förslag ändå då vi inte tror att de har förstått vad vi menat.
- **NY PUNKT:** Öppet hus med alla sektioner representanter på plats
Vi vill inte boka upp fler datum, även om vi tänker att tanken är god att samla medlemmar, sektioner och styrelsen gemensamt för att berätta och visa mer av vår verksamhet. Vi beslutar istället att göra det under de aktiviteter vi ändå gör, som veckans bana, tävlingar, hinderflytt, städdagar osv.
- **NY PUNKT:** Anicura, prima dog och agria läggas in som spons i inbjudan och pm
Gäller bara officiella tävlingar. **Mathilda**
- **NY PUNKT:** Vad tycker vi om placering av bordet i hallen?
Bättre. Bra att det försvann en massa burar som tog upp onödig plats.
- **NY PUNKT:** Vad tyckte vi om diskussionen gällande motionen som skickades in till årsmötet? Sektionsmötet?
Vi undrar när enkäten kommer ut. Vi kände inte att vårt budskap har kommit fram. Vi har känslan av att vi ses som att vi förstör för andra. Vi vill ändra med balansen nästa innesäsong. motivationen tryter.

Återkoppling till styrelsen

- Vi vill lägga till tider fram till hinderflytt 26/4 på balansschemat då vi anser att det är för tidigt att flytta ut balansen 6/4 som det är sagt tidigare. Vi undrar om det är ok att balansen står inne och uppe under påskveckan och sedan bärs ut vid hinderflytten antingen under påsken eller veckan efter. Vi kommer ha en inofficiell hinderflytt under påsken och en officiell där förslaget på datum är 26/4.
- Inför nästa säsong vill vi förbättra följande saker gällande agilitydygn:
 - Vi har hört önskemål om fler olika nivåer på bana
 - Det är för få tider, det bokas upp på nolltid

- Vårt förslag är fredagkvällar och att sedan låta banan stå under lördagen som sedan plockas bort på lördag kväll.
 - Agilitydygnet ska inte vara helger då det är Sabinakurs framöver.
- När medlemsenkäten skrivs vill vi ha med en fråga om det finns intresse av stående banor i alla sporter.
- Förslag på datum för ÖM
 - 23-24/8 ELLER inomhus i Larsa 29/11
- UDM - kommer det bli av? Sofie förklarar mer.
- Blåbärs-KM & ev blåbärs-UDM hemmaplan nån kväll under aug/sep
- Motivationen finns inte i sektionen att arrangera officiella tävlingar kommande år. Vi känner oss motarbetade och glöden finns inte där längre. Vi kommer troligen arrangera blåbärstävlingar och liknande kommande år, eventuellt hjälpa LBK arrangera istället.. Vi vill redan nu vara tydliga med att känslan är så här i sektionen och önskar förändring. Vi är flera som funderar på att lämna om det inte blir bättre.
- Vi önskar att de som har fasta tider och betalar med faktura varierar sina tider något istället för att det är fasta tider år efter år, speciellt under inomhusperioden. Även om det är dagtider finns det många som kan träna dessa tider, tex under lunch eller förmiddag.

Nästa möte

Datum och tid: 8/4 klockan 19:00

Plats: Klubbstugan